



3HK Virtual Shop x Maskology giveaway Offer

條款及細則：

1. 此禮品登記期限為 2022 年 10 月 18 日至 2022 年 11 月 11 日。
2. 顧客需在 2022 年 11 月 30 日前憑 3toTalk WhatsApp 官方帳戶發送出的換領禮品訊息到 3 香港銅鑼灣旗艦店領取禮品，逾期無效。
3. 每個電話號碼只可換領一份禮品。
4. 禮品顏色隨機送出，不設預留，先到先得，送完即止。
5. 顧客換領禮品後，3 香港店員會刪除 3toTalk WhatsApp 官方帳戶發送出的換領禮品訊息。
6. 3 香港有權更改各條款而不另行通知。
7. 如有任何爭議，3 香港將保留最終決定權。

Terms & Conditions :

1. The giveaway registration period is from 18 October 2022 to 11 November 2022.
2. Customers need to redeem the gift in Causeway Bay 3Supreme shop before 30 November 2022 by showing the redemption message sent from 3toTalk official WhatsApp account.
3. Each phone number is entitled to one gift only.
4. The color of the gifts will be given randomly. Offer valid while stock lasts.
5. 3HK staff will delete the redemption message sent from 3toTalk official WhatsApp account after customer's redemption.
6. 3HK reserves the right to amend the Terms and Conditions without prior notice.
7. All matters and disputes are subject to the final decision of 3HK.

